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Afdeling Afd. 18 – Lindeparken 

Mødested/-dato 10. januar 2022 

Referent Kirsten S. 

Mødedeltagere Lisbeth L., Anna P., Vivi og Kirsten N. 
Afbud fra Paw 

 

 
 

 Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af dagsorden samt 
underskrift af referat fra 
bestyrelsesmøde den 1.11.2021 
 

Dagsorden godkendt og referat fra seneste møde 
underskrevet 

2. Orientering 
 

KN gav udtryk for, at der var rimelig uorden i vores 
område både op til jul og mellem jul og nytår. Det flød 
med bl.a. mundbind. Især i bedene langs med 
legepladsen lå der papirsposer mm. Kirsten S kunne 
meddele, at i nævnte periode var molokken til 
restaffald i anlægget ved nr. 30-32 + 34-36 overfyldt, og 
affaldsposer blev smidt på fliserne, så noget af det 
kunne stamme derfra. Borde og stole, der har været 
udlånt i jul/nytår, er endnu ikke bragt tilbage til 
kælderrum.  
KN kan nu fra sin nye lejlighed se til vaskehuset, og der 
bliver ofte vasket om aftenen. Bliver der altid VASKET 
om aftenen – KN har observeret, at 4-5 meget unge har 
holdt varmestue i vaskehuset – de virkede ret påvirkede 
af et eller andet og var højrystede. De forlod 
vaskehuset, da KN bad dem om at gå. 
Samtidig var der et forfærdeligt svineri ved bænken op 
mod skuret – pizzabakker og colaflasker mm. Vi må 
prøve at holde lidt øje med området. 
I forhold til vores møde med kontoret så er der kommet 
en bemærkning vedr. fjernelse af barne-/klapvogne. 
Kontoret har oplyst, at funktionelle 
klapvogne/barnevogne uden navneseddel på også er 
blevet opbevaret i op til 4 uger efter indsamling. 
Tavlen ved vaskehuset er nu langt om længe blevet 
opdateret, men den er dog ikke helt korrekt. Der bliver 
bedt om at få den rettet til.  
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I 2021 er der 15 flytninger heraf 2 interne. I 2020 også 
15 heraf 1 intern. 
 

3. Mødedatoer 2022 – husk 
kalender 
 

Vi holder møde den 1. mandag i md. bortset fra juni 
pga. Pinse og i august, da den 1. august er for tidligt i 
forhold til sommerferie. 
Så den 13.6. og 8.8. for de to møder. 
 

4. Evaluering af møde med 
Administration og 
Organisationsbestyrelse 30.11.21 
 

Alle i bestyrelsen undtagen Paw, der var forhindret pga. 
arbejde, var med til mødet. 
Mødet fulgte den dagsorden, som vi selv havde lavet, 
med en tilføjelse fra kontoret om 
beboersammensætningen. 
Vi drøftede resultatet af mødet. 
Vi blev foreslået at lave en velkomstfolder, som vi kan 
aflevere til nye beboere sammen med velkomst-
blomsten. Enighed om, at det er en god ide, og det vil vi 
gerne arbejde videre med. 
KN vil prøve at tage kontakt til bestyrelsen på Lupinvej, 
som har prøvet et lignende tiltag. 
Vivi tog referat fra mødet, og KN havde enkelte 
rettelser. Referatet sendes herefter også til kontoret. 
 

5. Renovering af gårdene 
 

Der er kommet tre forslag fra havearkitekten for 
indretning af gårdene. 
Arkitekten har koncentreret sig om arealet helt foran 
blokkene. HP er bekymret for, om der er plads nok til 
pedellernes køretøjer.  
Der er to siddegrupper på forslag 1 og 2 og tre på 
forslag 3. 
Er der plads nok til både sandkasse og legeredskaber i 
det områder, der er afsat til det? 
Er der cykelstativer nok og er de placeret korrekt i 
forhold til de enkelte opgange?  
De enkelte forslag blev drøftet. 
Vi skal være opmærksomme på, at vi ikke kommer for 
tæt på blokken overfor. 
Der var enighed om, at vi alle lige kigger nærmere på 
forslagene til næste møde. 
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6. Eventuelt 
 

Intet at bemærke. 

 


